

<p>Certificate No (By CB) :</p> <p>Certification Application Form</p> <p>认证申请表</p>	
--	---

**A. APPLICANT/CERTIFICATION HOLDER DETAILS 申请人/证书持有人详细信息**

Name of company 公司名称:

Address 地址:

City 城市: Province 省: Country 国家: ZIP/Postal Code 邮政编码:

Telephone 电话号码: Fax(Optional) 传真 (选填):

VAT Tax ID(if applicable) 增值税税号 (如果适用):

Date of establishment of company(Optional) 公司 成立日期 (选填): Email Address 邮箱地址:

Contact person Mr./Ms. 联系人: 先生/女士 Designation 职位:

**B. MANUFACTURER DETAILS(if applicable) 制造商详细信息 (如果适用)**

*If your company has several premises all contributing to the overall scope of any proposed certification, please duplicate copy of Section B and fill details under B for each premise.*

*如果贵公司有多个场所, 并且这些场所都与拟认证项目有关, 请复制B部分, 并且列明所有相关场所的详细信息。*

Name of company 公司名称:

Address 地址:

City 城市: Province 省: Country 国家: ZIP/Postal Code 邮政编码:

Telephone 电话号码: Fax(Optional) 传真 (选填):

Date of establishment of company(Optional) 公司 成立日期 (选填): Email Address 邮箱地址:

Contact person Mr./Ms. 联系人: 先生/女士 Designation 职位:

**C. FACTORY DETAILS(if applicable) 工厂详细信息 (如果适用)**

*If your company has several premises all contributing to the overall scope of any proposed certification, please duplicate copy of Section C and fill details under B for each premise.*

*如果贵公司有多个场所, 并且这些场所都与拟认证项目有关, 请复制C部分, 并且列明所有相关场所的详细信息。*

Name of Factory 工厂名称:

Address 地址:

<p>Certificate No (By CB) :</p> <p><b>Certification Application Form</b></p> <p><b>认证申请表</b></p>	
--	---

City 城市:                      Province 省:                      Country 国家:                      ZIP/Postal Code 邮政编码:

Telephone 电话号码:                      Fax(Optional) 传真 (选填) :

Email Address 邮箱地址:

Contact person Mr./Ms. 联系人:                      先生/女士                      Designation 职位:

**D.            SUPPORTING DOCUMENTS 支持性文件**

The applicant shall submit with this application 下列各项需同申请表一同提交:

- (a)            Original or Certified true copy of latest business license;  
营业执照正本或者经核证无误的副本;
- (b)            The product specification, e.g. component list, material list, drawing and product sample;  
产品详细信息, 例如: 零部件清单、材料清单、工程图和样品;
- (c)            Information required by product certification rule;  
产品认证实施规则要求的信息;
- (d)            Original or certified true copy of the Letter of Authorisation from manufacturer if applicant is not the manufacturer confirming that applicant is entitled to deal in the product;  
如果申请人和制造商不是同一家公司, 制造商出具的关于确认授权申请人经营产品的授权书原件或者经核证无误的副本;
- (e)            Original or certified true copy of the Letter of Authorisation from owner of report if applicant is not the owner of report confirming that the applicant is entitled to use the report.  
如果申请人不是报告所有人, 报告所有人出具的关于确认授权申请人使用报告的授权书原件或者经核证无误的副本。

Note:            To expedite processing of your application, please arrange and submit your documents following the above order. Please note that incomplete submission of the documents will result in a delay in the processing of your application.

注意:            为了认证申请进度的顺畅, 请您按照以上所列顺序提交各项。不完整的提交会导致延误处理认证申请。

**E.            Certification Scheme Applied 申请的认证方案:**

Certificate No (By CB) : Certification Application Form 认证申请表	
---	---

**F. COMPANY'S DECLARATION 公司声明**

We have read and accept Pioneer Testing and Certification Regulations, General Terms and Conditions under <https://www.pnt-lab.com> and agree to comply with the same. The completed application form and all relevant documents as required in Part D are submitted for your consideration. We declare that we do not engage any consultancy from Pioneer Testing Technology (Hangzhou) Co., Ltd. on the product intended for certification and all the information given are true, complete and accurate.

我们已阅读并接受了<https://www.pnt-lab.com>所载的帕恩的测试及认证准则，以及一般条款和条件并且同意遵守。现提交填写完成的认证申请表和所有D部分要求的相关文件供你方参考。我们声明我们并没有参与任何帕恩检测技术（杭州）有限公司有关拟认证产品的咨询工作，并且我们提供的信息都是真实、完整和准确的。

Applicant representative(print name and signature)

Date日期:

申请人代表（打印体姓名和签名）：

Designation of applicant representative

Company's stamp

申请人代表职位：

公司印章

Certificate No (By CB) : Certification Application Form 认证申请表	
---	---

**Appendix附件 A**

**PRODUCT DETAILS 产品详细信息表**

Name of product 产品名称	Model 型号	Brand Name 商标	Manufacturer 制造商	Factory 生产商	Certification Type 认证模式	Standard 执行标准/ 规范	Report No.报告编号	Remark 备注